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 Tid Tisdagen den 16 februari kl. 17:30 – 18:10 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 
   

 Justering 

 

 

 

Fredagen den 19 februari 2021 av §§ 1-3, 5, 7-9, 11-14, 

17, 19, 20  

Omedelbar justering av §§ 4, 6, 10, 15, 16, 18, 21  

tisdagen den 16 februari 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (L) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Nike Örbrink (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Suhur Salahyusuf (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Ersättare: 

Karin Franck (M) (Skype) 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Alex Rodriguez (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Nahman Hanna (S) (Skype) 

Sandra Zuniga Michel (S) (Skype) 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Christoffer Nilsson (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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§ 23. 
Övrigt 
Tobias Johansson (V) ställde frågan kring personer som fått 
fysisk aktivitet på recept och hur förvaltningen ser på möjligheten 
att göra undantag i förvaltningens anläggningar för denna 
målgrupp. 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att förvaltningen har 
fått i uppdrag att se över möjligheten kring detta. Diskussion sker 
kring att hitta lösningar för denna målgrupp. 
 
Alexander Ojanne menar att förvaltningen tidigare haft ett 
uppdrag att stödja stadsdelarna med plogning av Skidspår och 
undrar därför kring statusen för detta. 
Förvaltningschefen Marina Högland svarar att förvaltningen 
stödjer stadsdelarna där de kan dock är detta stadsdelarnas 
ansvar. Vidare har förvaltningen arbetat mycket med utökning av 
egen verksamhet samt att hålla fotbollsplanerna i bra skick. 
Förvaltningen har även jobbat mycket med Ågesta skidspår för 
att kunna skapa så bra spår som möjligt. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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